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Så er det igen blevet tid til generalforsamling her i distriktet. Denne gang er desværre 
ikke meget anderledes end sidste år. Som distrikt er vi igen gået tilbage på 
medlemsantal fra 2172 til 2100. Det ser ud til at være en tendens, som er svær at bryde. I år er det dog 
nogle få klubber, som står for størstedelen af tilbagegangen. Og vi fik på midtvejsmødet tal, der viste, at der 
er rigtig god fremgang i antallet af kursister i Østjylland, så måske er her et lyspunkt. 
 
Her i Østjylland er vi nok et distrikt, som kun kan sammenligne os med København. Vi har få store klubber 
og mange små. Og det giver en noget unik situation, når vi ser på vores aktiviteter. Dertil kommer, at vi p.t. 
er to medlemmer af bestyrelsen, og vi er begge det, vi kan kalde arbejdsramte.  
 
Vi kan se, vi som distrikt har vores berettigelse, når det kommer til kurser, som vi holder med regelmæssige 
mellemrum. Lige nu udbyder vi et BC3-kursus og et kursus i turneringsformer. Sidstnævnte ser ud til at 
være populært. Og det er her, vi kommer i kontakt med de små klubber her i distriktet. Vores kurser er 
nogen, de kan bruge til noget. På den måde gør vi nytte.  
 
Vi har også ok succes med vores Serie 1-turnering. For andet år i træk har otte hold deltaget. Det ser lige så 
stille ud til at blive det leje, vi kan nå. Og det er faktisk fint. 
 
Men så kommer vi til udfordringerne, som det jo hedder på nydansk. Ikke problemer, selv om det måske 
føles sådan. Og det er vores parturneringer. Dem kan vi simpelthen ikke gennemføre. Der er ikke interesse 
for dem mere. Vi håber i dag måske at kunne få indspark til noget nytænkning. For det går ikke, som det 
kører lige nu. Der kan være flere årsager til det dalende deltagerantal. For dame- og seniorpar har vi fri 
tilmelding i Svendborg, og når det er tilfældet, trækker vores finale ikke. For åben pars vedkommende 
spiller mange østjyske par superliga og 1. division, så kvalifikation til 2. division er ikke så relevant. Men 
mix-par burde vi kunne gennemføre. Det burde vi kunne, men heller ikke her har vi succes. Og efterhånden 
ved de par, som ikke stiller op, at de godt kan komme med til Svendborg alligevel. For vi har jo mange 
pladser, vi skal fylde ud. 
 
Vores distriktsfinale for klubhold er heller ikke noget tilløbsstykke. Her er det standarden, at vi spiller en 3-4 
hold. Og det er de samme hold hvert år så godt som uden undtagelse. Hvordan vi kan ændre det, ville jeg 
godt vide.  
 
Det var mine ord for i år. 


